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Verslag Algemene Ledenvergadering Vereniging voor Pieters- en Academiewijk 

en Levendaal West (PAL) 24 april 2023 
 

Plaats:       Huis van de Passer, Steenschuur 6, Leiden 

Voorzitter:  Aart Martin de Jong 

Opsteller:   Jan Demper 

Aanwezig:  26 leden 

Afwezig met kennisgeving: Corine Kiel, Gerjanne Wenink, Franceline Pompe, René Verdel.                              

 Opening en vaststelling van de agenda 

• Opening: de voorzitter opent de vergadering en verwelkomt de aanwezigen na de informatieve 

presentatie van Ronald Timmermans, wijkambassadeur verduurzaming binnenstad. De presentatie is 

te vinden op de website. 

De voorzitter deelt mede dat de heer W. Brugman, bestuurslid van PAL, wegens ziekte niet in staat is 

om de vergadering bij te wonen. 

Verder verzoekt hij de aanwezigen die dat nog niet gedaan hebben, hun naam en handtekening op de 

presentielijst te plaatsen. Tevens vraagt hij de aanwezigen even kort kennis te maken met hun 

buurman/buurvrouw nu er zo veel nieuwe gezichten na de coronatijd de ledenvergadering weer 

bijwonen. Hierna stelt hij de bestuursleden voor en merkt daarbij op dat er nog steeds vacatures in 

het bestuur zijn.  

• Vaststelling van de agenda: bij gebreke van wijzigingsvoorstellen stelt de voorzitter de agenda 

ongewijzigd vast. Op een vraag uit de zaal m.b.t. de Humanities Campus verzoekt hij de punt op te 

brengen bij agendapunt 6 (Wat verder ter tafel komt) 

 

1. Mededelingen van de voorzitter en ingekomen stukken 

• Mededelingen:  

- De voorzitter memoreert het vele werk dat afgelopen jaar weer gedaan is door de vele vrijwilligers 

in de redactie van de wijkkrant, de bezorgers daarvan, degenen die de website beheren en actueel 

houden, alsmede al die leden die bijdragen leveren in de diverse werkgroepen en dankt hen voor 

hun inzet. 

- Iedereen wordt verzocht bij het stellen van vragen de naam even te noemen. 

- Er zullen vanavond foto’s gemaakt worden. I.v.m. de privacyregelgeving kan men aangeven niet 

gefotografeerd te willen worden. 

 

• Ingekomen stukken:  

- De vergaderstukken zijn tevoren op de website geplaatst en te zien op de ter plekke 

gepresenteerde PowerPoint.  

- Bericht van verhindering is ontvangen van Corine Kiel, Gerjanne Wenink, Franceline Pompe, René 

Verdel. 

 

2. Verslag van de Algemene Ledenvergaderingen d.d. 25-4-2022 

- Tekst: er worden geen opmerkingen gemaakt of wijzigingen voorgesteld. 

- Naar aanleiding van: er zijn geen vragen of opmerkingen. 

       

       De voorzitter stelt vast dat hiermee het verslag is goedgekeurd en dankt Jan Demper voor het  

       opstellen daarvan. 

 

3. Jaarverslag 2022 

• Jaaroverzicht 2021: de voorzitter stelt het Jaaroverzicht van de belangrijkste activiteiten in 2022 

aan de orde en licht een aantal specifieke onderwerpen toe. Er worden verder geen vragen over het 

overzicht gesteld. 

De vergadering keurt het overzicht vervolgens goed.  

• Jaarrekening 2022 en Begroting 2023: na een korte onderbreking wegens technische malheur 

wijst de penningmeester op de gezonde financiële positie van PAL ultimo 2022. De jaarrekening 

vertoont geen grote afwijkingen ten opzichte van die van vorig jaar en de begroting voor 2022, 

behoudens waar het de baten en m.n. de bestuurskosten betreft. De hoge bestuurskosten zijn gelegen 

in de kosten voor de bezwaar- en beroepsprocedures ter zake van de nostalgische kermis. Als gevolg 

hiervan resulteert in 2022 een verlies van E 4.263,26 dat ten laste komt van het eigen vermogen. 

Voorts heeft het bestuur besloten de resterende bestemmingsreserve voor een derde AED in de wijk 

bij gebrek aan belangstelling toe te voegen aan het eigen vermogen. De eerste twee AED’s, die PAL 

mede-financierde bevinden zich aan het Galgewater en op het Rapenburg 107 t/m 111b. 

https://palleiden.nl/wp-content/uploads/2023/05/20230424-Presentatie-Ronald-Timmermans-PAL.pdf
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Vervolgens merkt de penningmeester op dat de begroting voor 2023 vrijwel identiek is aan die van 

2022 met dien verstande dat de baten in lijn zijn met 2022, maar de kosten wat oplopen als gevolg 

van het voornemen twee wijkborrels te organiseren om het contact met de leden te verbeteren en 

hogere drukkosten voor de krant. 

Aangezien er geen vragen of opmerkingen zijn, wordt de begroting 2023 goedgekeurd. 

• Verslag en advies van de Kascommissie: Jan Wieles complimenteert namens de Kascommissie het 

bestuur en met name de penningmeester voor de kwaliteit van de administratie, die transparant en 

compleet is, alsmede een getrouw beeld geeft van het vermogen. De Kascommissie adviseert de 

vergadering de jaarrekening 2022 dan ook goed te keuren en het bestuur te dechargeren. 

• Decharge van het bestuur: op de vraag van de voorzitter daartoe keurt de vergadering bij 

acclamatie onder applaus de jaarrekening 2022 goed en dechargeert zij het bestuur voor het gevoerde 

bestuur en beleid. 

• Benoeming Kascommissie: de voorzitter merkt op dat Jan Wieles vandaag statutair aftreedt 

en vraagt de vergadering een kandidaat voor te stellen om in de ontstane vacature te voorzien. 

Daartoe stelt de vergadering Hans Slot voor, waarna de vergadering zijn benoeming voor de termijn 

van 3 jaar met algemene stemmen goedkeurt. De Kascommissie bestaat dan uit de heren Hans Slot en 

Rob van der Linden.  

De voorzitter dankt vervolgens Jan Wieles en Rob van der Linden voor hun verdiensten voor de 

Kascommissie en de vereniging en overhandigt hen een fles wijn. 

 

4. Bestuur  

De voorzitter geeft aan dat ook dit jaar weer een aantal mutaties in de samenstelling van het bestuur 

geagendeerd zijn. 

• Aftredend en niet herkiesbaar:  

De zittingstermijnen van Aart Martin en Jan Demper lopen ten einde en zij zijn beiden niet 

herkiesbaar. Zij treden in deze vergadering dus definitief af. Fred van der Loo neemt hierop de 

voorzittersrol in deze vergadering tijdelijk over. Met beeldende woorden voor beide vertrekkende 

bestuursleden overhandigt hij hen enige blijvende aandenkens aan hun bestuursperiode en dankt hen 

voor hun inzet voor de vereniging. M.b.t Aart Martin geeft hij aan dat deze nog twee jaar als voorzitter 

van de vergadering van de samenwerkende wijkvereniging in de binnenstad als kartrekker gaat 

proberen deze samenwerking te versterken. 

• Benoeming nieuwe bestuurders:  de tijdelijke voorzitter stel het voorstel voor de benoeming van 

twee nieuwe bestuursleden, Ed de Mol en Jan de jong, voor de statutaire termijn van 4 jaar aan de 

orde. Hij geeft aan dat Ed de beoogde nieuwe voorzitter is en Jan als lid van het bestuur zal toetreden. 

Beide kandidaten stellen zich nader voor aan de vergadering. 

De tijdelijk voorzitter brengt het voorstel in stemming, waarna de vergadering unaniem besluit beide 

kandidaten te benoemen. De tijdelijk voorzitter geeft hierop de voorzittershamer over aan Ed de Mol. 

    

5. Wat verder ter tafel komt 

De voorzitter memoreert dat bij aanvang het onderwerp Humanities Campus is genoemd en geeft dit 

in bespreking. 

Janneke van Oldenburgh licht toe dat er een huis-aan-huis folder is rondgedeeld over het beoogde 

park bij de Humanities Campus. Het is onduidelijk wie daarvan de afzender is. De afgebeelde tekening 

is oud en foutief. Er zijn nieuwe tekeningen waarover nog overleg gaande is. De omwonenden hebben 

daarover ook het e.e.a. te zeggen. 

Marika Keblusek bevestigt de indrukken van Janneke en zegt toe  dit verder uit te zoeken. 

               

6. Rondvraag en Afsluiting:  

- Marcel Schikhof merkt op dat de laatste jaren het toenemend voorkomt dat BOA’s en de wijkagent 

onbereikbaar zijn, ook na diverse telefoontjes of mailtjes. Hij vraagt wat de ervaringen van het 

bestuur zijn. De voorzitter bevestigt de genoemde ervaringen. De voorzitter merkt nog op dat hij 

goede ervaringen heeft met de app ‘Mijn Gemeente APP’. Eveline van Lottum suggereert het 

onderwerp in te brengen bij het Buurtkaderoverleg. Het bestuur zegt dit toe. 

- Liesbeth Hesslink vraagt naar de staat van het herstel van het Van der Werfpark. De voorzitter geeft 

aan dat daar een werkgroep mee bezig is en dat daarover in Nieuwsbrieven recent het nodige over is 

gepubliceerd. Adri Klaasen merkt als lid van die werkgroep op dat met name Huub Frencken en Ed 

Groen zich hiermee bezig houden. 

Na vastgesteld te hebben dat er verder geen vragen en opmerkingen zijn, dankt de voorzitter alle                                                                         

aanwezigen voor hun belangstelling en inbreng, nodigt hen uit voor de afsluitende borrel en sluit de 

vergadering om 22.00 uur. 


